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第 6 天 维多利亚瀑布 (早/ 午/ 晚餐)

维多利亚瀑布是世界三⼤瀑布之⼀。它位于赞⽐西河上，形成赞⽐亚和津

巴布⻙之间的天然边界。在导游的带领下游览赞⽐亚⼀侧的瀑布。午餐

后，继续在导游的带领下游览津巴布⻙⼀侧的瀑布。傍晚时分，在赞⽐西

河上享受轻松惬意的⽇落河游船，在赞⽐西河看到河⻢和鳄⻥是很常⻅的

景象。

加点项⽬：乘坐直升机⻜越维多利亚瀑布

第 7 天 维多利亚瀑布 - 乔贝国家公园 - 维多利亚瀑布

(早/午/Boma打鼓秀晚餐)

前往博茨⽡纳，体验⼀⽣难忘的游猎活动，近距离接触乔⻉国家公园的野

⽣动物。乘船巡游开始旅程，有机会看到斑⻢、⻆⻢、⼤象和其他野⽣动

物，它们在乔⻉河和林扬蒂河边饮⽔以及活动。乘坐敞篷吉普⻋继续游猎

之旅，观赏乔⻉国家公园内的野⽣动物。晚上，享⽤丰盛的Boma打⿎秀晚
餐，欣赏热闹的舞蹈和⿎乐表演。

第 8 天 维多利亚瀑布   约翰内斯堡 （早/ 野味晚餐)

⾃由活动直到前往机场搭乘国内航班⻜往约翰内斯堡。抵达后，前往酒店

休息，⾃由活动⾄晚餐时间。晚上，享⽤⾮洲独特的野味晚餐。

第 9 天 约翰内斯堡 - 索韦托 - 莱塞迪文化村 - 约翰

内斯堡 (早/午/晚餐)

前往约翰内斯堡附近的⼩镇，索⻙托。参观赫克托·彼得森纪念博物馆，纪
念 1976 年反种族隔离索⻙托起义的事件。接着参观曼德拉故居，纳尔逊·
孟德拉 1946 年⾄ 1962 年曾居住在这⾥。接下来，我们驱⻋前往⾊彩缤纷
的莱塞迪⽂化村，沉浸在南⾮原住⺠起源的多感官展⽰村，参观村⾥⽆数

的部落家园。下午，返回约翰内斯堡，在纳尔逊·孟德拉⼴场购物区度过⾃
由活动时间。

第 10 天 约翰内斯堡   新加坡 （早餐）

⾃由活动直到送往机场搭乘航班回家。

第 11 天 新加坡
注意：

前往南⾮旅⾏的 18 岁以下⼉童, 需持有反映⽗⺟双⽅全名和姓⽒的出⽣证明原件。

注 :
如果没有进出津巴布⻙的航班，我们将经赞⽐亚、利⽂斯顿⻜⾏，酒店

也将位于利⽂斯顿。

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。  重⼤活动举⾏期间，
酒店住宿可能⽆法按照⾏程指定城市安排。

⾏程顺序如有更改，恕不预先告知。  *中⽂⾏程若出现出⼊，将以英⽂
版本为依据。

第 1 天 新加坡    开普敦 (机上用餐)

在樟宜机场集合，然后⻜往南⾮开普敦，开启您的⾮洲假期。

第 2 天 开普敦 (午/晚餐)

抵达后，在开普敦国际机场由当地代表接待, 开始城市观光、市政厅，国会
⼤厦、好望堡和波卡普⻢来区。午餐后，参观开普敦的地标，桌⼭。乘坐

5 分钟的旋转空中缆⻋登上 3500 英尺⾼的⼭顶。在魔⻤峰和狮⼦头峰两
侧，俯瞰开普敦、罗本岛、⼤西洋的壮丽景⾊之外，桌⼭上还有种类繁多

的植物。

注：

空中缆⻋视天⽓情况和定期维修时段⽆运作。如果缆⻋没运作，将改为在第4天，
开普敦享⽤晚餐。

由于航班抵达开普敦的时间较迟，乘搭埃塞俄⽐亚航空的团友在开普敦将不含午

餐。

第 3 天 开普敦 - 开普半岛 - 开普敦

(早/龙虾午餐/鲍鱼晚餐)

前往世界上最美丽的⼤西洋海岸之⼀，开普半岛。欣赏班特⾥湾、克利夫

顿海滩的迷⼈景⾊，然后在坎普斯湾停下来拍照，欣赏令雄伟的⼗⼆使徒

岩。继续前往豪特湾，乘坐游船前往海狗岛， 航⾏⼤约 45 分钟，观赏成
千只⾮洲海狗和海⻦在⾃然栖息地的⽣活。继续游览开普⻆⾃然保护区，

乘坐缆⻋到达开普⻆⼭顶，欣赏险峻悬崖和壮丽海景。接下来，前往博尔

德海滩，那⾥是著名的⾮洲企鹅聚居地。

第 4 天 开普敦 - 斯泰伦博斯 - 开普敦 

(早/午餐包含一杯葡萄酒)

前往西开普省斯泰伦博斯，⼀座⻛景秀丽的乡村⼩镇，以其酿酒历史⽽闻

名。参观葡萄园，了解南⾮葡萄酒的⽣产，还可以品尝葡萄酒。午餐后，

驱⻋返回开普敦，参观繁华的 V&A 海滨，这是⼀个提供各种购物、餐饮
和娱乐，很受欢迎的旅游胜地。

第 5 天 开普敦    维多利亚瀑布 (早/ 晚餐)

前往机场搭乘内陆班机⻜往维多利亚瀑布。抵达后，送往酒店休息，⾃由

活动⾄晚餐时间。

11天8晚 南非，维多利亚瀑布+乔布国家公园11天8晚 南非，维多利亚瀑布+乔布国家公园
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TOUR HIGHLIGHTS
             4 COUNTRIES: SOUTH AFRICA, ZAMBIA, ZIMBABWE, BOTSWANA

             4       HOTELS THROUGHOUT
             3N CAPE TOWN, 3N VICTORIA FALLS, 2N JOHANNESBURG

                    8 BREAKFAST, 6 LUNCH, 7 DINNER
                Special Meals : Lobster Lunch, Full Abalone Lunch, 
                Boma Dinner & Drum Show, Game Meat Dinner

  SOUTH AFRICA
  CAPE TOWN

House of Parliament 
Castle of Good Hope 
Malay Quarter
Table Mountain (Include Cableway)
V&A Waterfront

  CAPE PENINSULA
Sea Point 
Clifton Beach
Camps Bay Twelve Apostles
Hout Bay Seal Island Cruise
Cape Point (Include Funicular)
Boulders Beach African Penguins

  STELLENBOSCH
 Wine-tasting

  JOHANNESBURG
Soweto
Hector Pieterson Memorial
Mandela House
Lesedi Cultural Village

  ZAMBIA & ZIMBABWE 
  VICTORIA FALLS

Visit both Zambian and Zimbabwean side
Sunset Cruise on Zambezi River

  BOTSWANA 
  CHOBE NATIONAL PARK

Open Top Jeep Game Drive
Boat Cruise Safari

  

ZIMBABWE

BOTSWANA

SOUTH AFRICA

ZAMBIA

Victoria Falls

Tour Code: SAV11S

Johannesburg

Cape Town

Indian Ocean

South Atlantic Ocean

Cape Of Good Hope

Chobe National Park
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Day 4 Cape Town - Stellenbosch - Cape Town 
(B/ Local Lunch with 1 glass of wine)
Start your day with a drive to the Western Cape, Stellenbosch, a
scenic town in the countryside, famous for its wine-producing
history. Visit a wine farm to understand the production of South
African wine and also enjoy some wine-tasting. After lunch,
drive back to Cape Town and visit the bustling V&A Waterfront,
a popular tourist destination that offers a wide range of shopping,
dining and entertainment options.

Day 5 Cape Town        Victoria Falls (B/ D)
After breakfast, transfer to the airport for your international flight
to Victoria Falls. Upon arrival, transfer to the hotel to rest and free
at leisure for the rest of the day. 

Day 6  Victoria Falls (B/ L/ D)
Victoria Falls is one of the world’s most impressive waterfalls. It
is set on the Zembezi River, forming a natural border between
Zambia and Zimbabwe. Cross the border to enjoy a guided tour
of the falls on the Zambian side. After lunch,  continue a guided
tour of the falls on the Zimbabwean side. In the early evening,
enjoy a relaxing Sunset River Cruise on the Zambezi River,
spotting hippos and crocodiles is quite a common sight.
Optional tour: “Flight of Angels” Helicopter flight over Victoria Falls. 

Day 7 Victoria Falls - Chobe National Park - Victoria Falls 
(B/ L/ Boma Dinner)
Transfer to Botswana for your once-in-a-lifetime thrilling safari
experience, up close and personal meetings with the wildlife at
Chobe National Park. Hop on an open-top jeep vehicle for an
exciting guided game drive safari in Chobe. After lunch,  get on
a boat cruise safari where you have chances to encounter
zebras, wildebeests, elephants and other wildlife that seek the
permanent waters of the Chobe and Linyanti Rivers.  In the
evening, enjoy a sumptuous Boma dinner with lively dance and
drum show. 

                       

Day 1  Singapore        Cape Town (MOB)
Meet up at Changi Airport before embarking on your African
holiday to Cape Town, South Africa.

Day 2  Cape Town (L/ D)
Meet and greet by the local representative at Cape Town
International Airport upon arrival. Start an exciting day with sight-
seeing in Cape Town, City Hall, House of Parliament, Castle of
Good Hope and Malay Quarters. After lunch, visit the iconic
landmark of Cape Town, Table Mountain. Take a 5-mins
rotating aerial cableway  to ascend to the summit, 3500ft above
the city. Flanked by Devil’s Peak and Lion’s Head, enjoy stunning
views of Cape Town, Robben Island, Atlantic Ocean and also a
wide array of flora and fauna.
Note: 

Aerial cableway is subject to weather permitting and periodical
maintenance schedule. If unavailable, it will be replaced with a dinner
in Cape Town on Day 4.
Lunch will not be included on this day for paxs on Ethiopian Airways
due to timing of flight arrival in Cape Town.

Optional Tour: Cape Town Helicopter flight.

Day 3 Cape-own - Cape Peninsula - Cape Town 
(B/ Lobster Lunch/ Abalone Dinner)
Depart on a full day sight-seeing to one of the world’s most
beautiful Atlantic coastal drive via Sea Point on the Cape
Peninsula. Enjoy captivating views of Bantry Bay, Clifton
Beach, before making a photo stop at Camps Bay to view the
impressive Twelve Apostles. Continue to drive to Hout Bay for
an incredible maritime adventure to Seal Island. Hop aboard a
cruise which last about 45mins to see thousands of Cape Fur
Seals and marine birds in their natural habitat. Continue the tour
to Cape Point Nature Reserve to take the Flying Dutchman
funicular to the top of Cape Point. Enjoy panoramic views of
dramatic cliffs and spectacular ocean views. Next, continue  
sight-seeing at Boulders Beach, the famous colony of African
Penguins.
Note: Seal Island cruise and Funicular ride is subject to weather
permitting. If unavailable, there will not be any replacement.
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Day 8  Victoria Falls       Johannesburg (B/ Game Meat Dinner)
Catch a domestic flight to Johannesburg. Upon arrival, transfer to
the hotel to rest and free at leisure for the rest of the day. In the
evening, enjoy an unique African game meat dinner.

Day 9 Johannesburg - Soweto - Lesedi Cultural Village -
Johannesburg (B/ L/ D)
Embark on a city tour in Soweto, a township near Johannesburg.
Visit the Hector Pieterson Memorial, in honour and covers the
events of the anti-Apartheid Soweto Uprising in 1976. Visit the
Mandela House, where Nelson Mendela lived from 1946-1962.
Visit the colourful Lesedi Cultural Village and immerse in the
multi-sensory presentation of the origins of South Africa’s
indigenous inhabitants, followed by a guided walk through the
myriad tribal homesteads located in the village. In the afternoon,
return to Johannesburg and spend some free time in the
shopping area of Nelson Mendela Square.

Day 10 Johannesburg       Singapore (B)
Free at leisure till transfer to the airport for your flight home.

Day 11 Singapore
Note:

Children under 18 years, travelling to South Africa, be in possession of their
original birth certificate reflecting both parent’s full names and surname.

Remarks 
In the event flight in and/or out of Zimbabwe are not available, we will fly via
Zambia, Livingstone and hotel will be in  Livingstone.
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.  
During major events, accommodation may not be in the city mentioned.  
Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

Game Drive Safari

Lesedi Cultural Village
Boma Drum&Dinner Show

Cape Peninsula

Cape Point

Victoria Falls

Stellenbosch

FEB25JS
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Day 4 Cape Town - Stellenbosch - Cape Town 
(B/ Local Lunch with 1 glass of wine)
Start your day with a drive to the Western Cape, Stellenbosch, a
scenic town in the countryside, famous for its wine-producing
history. Visit a wine farm to understand the production of South
African wine and also enjoy some wine-tasting. After lunch,
drive back to Cape Town and visit the bustling V&A Waterfront,
a popular tourist destination that offers a wide range of shopping,
dining and entertainment options.

Day 5 Cape Town        Victoria Falls (B/ D)
After breakfast, transfer to the airport for your international flight
to Victoria Falls. Upon arrival, transfer to the hotel to rest and free
at leisure for the rest of the day. 

Day 6  Victoria Falls (B/ L/ D)
Victoria Falls is one of the world’s most impressive waterfalls. It
is set on the Zembezi River, forming a natural border between
Zambia and Zimbabwe. Cross the border to enjoy a guided tour
of the falls on the Zambian side. After lunch,  continue a guided
tour of the falls on the Zimbabwean side. In the early evening,
enjoy a relaxing Sunset River Cruise on the Zambezi River,
spotting hippos and crocodiles is quite a common sight.
Optional tour: “Flight of Angels” Helicopter flight over Victoria Falls. 

Day 7 Victoria Falls - Chobe National Park - Victoria Falls 
(B/ L/ Boma Dinner)
Transfer to Botswana for your once-in-a-lifetime thrilling safari
experience, up close and personal meetings with the wildlife at
Chobe National Park. Hop on an open-top jeep vehicle for an
exciting guided game drive safari in Chobe. After lunch,  get on
a boat cruise safari where you have chances to encounter
zebras, wildebeests, elephants and other wildlife that seek the
permanent waters of the Chobe and Linyanti Rivers.  In the
evening, enjoy a sumptuous Boma dinner with lively dance and
drum show. 

                       

Day 1  Singapore        Cape Town (MOB)
Meet up at Changi Airport before embarking on your African
holiday to Cape Town, South Africa.

Day 2  Cape Town (L/ D)
Meet and greet by the local representative at Cape Town
International Airport upon arrival. Start an exciting day with sight-
seeing in Cape Town, City Hall, House of Parliament, Castle of
Good Hope and Malay Quarters. After lunch, visit the iconic
landmark of Cape Town, Table Mountain. Take a 5-mins
rotating aerial cableway  to ascend to the summit, 3500ft above
the city. Flanked by Devil’s Peak and Lion’s Head, enjoy stunning
views of Cape Town, Robben Island, Atlantic Ocean and also a
wide array of flora and fauna.
Note: 

Aerial cableway is subject to weather permitting and periodical
maintenance schedule. If unavailable, it will be replaced with a dinner
in Cape Town on Day 4.
Lunch will not be included on this day for paxs on Ethiopian Airways
due to timing of flight arrival in Cape Town.

Optional Tour: Cape Town Helicopter flight.

Day 3 Cape-own - Cape Peninsula - Cape Town 
(B/ Lobster Lunch/ Abalone Dinner)
Depart on a full day sight-seeing to one of the world’s most
beautiful Atlantic coastal drive via Sea Point on the Cape
Peninsula. Enjoy captivating views of Bantry Bay, Clifton
Beach, before making a photo stop at Camps Bay to view the
impressive Twelve Apostles. Continue to drive to Hout Bay for
an incredible maritime adventure to Seal Island. Hop aboard a
cruise which last about 45mins to see thousands of Cape Fur
Seals and marine birds in their natural habitat. Continue the tour
to Cape Point Nature Reserve to take the Flying Dutchman
funicular to the top of Cape Point. Enjoy panoramic views of
dramatic cliffs and spectacular ocean views. Next, continue  
sight-seeing at Boulders Beach, the famous colony of African
Penguins.
Note: Seal Island cruise and Funicular ride is subject to weather
permitting. If unavailable, there will not be any replacement.
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Day 8  Victoria Falls       Johannesburg (B/ Game Meat Dinner)
Catch a domestic flight to Johannesburg. Upon arrival, transfer to
the hotel to rest and free at leisure for the rest of the day. In the
evening, enjoy an unique African game meat dinner.

Day 9 Johannesburg - Soweto - Lesedi Cultural Village -
Johannesburg (B/ L/ D)
Embark on a city tour in Soweto, a township near Johannesburg.
Visit the Hector Pieterson Memorial, in honour and covers the
events of the anti-Apartheid Soweto Uprising in 1976. Visit the
Mandela House, where Nelson Mendela lived from 1946-1962.
Visit the colourful Lesedi Cultural Village and immerse in the
multi-sensory presentation of the origins of South Africa’s
indigenous inhabitants, followed by a guided walk through the
myriad tribal homesteads located in the village. In the afternoon,
return to Johannesburg and spend some free time in the
shopping area of Nelson Mendela Square.

Day 10 Johannesburg       Singapore (B)
Free at leisure till transfer to the airport for your flight home.

Day 11 Singapore
Note:

Children under 18 years, travelling to South Africa, be in possession of their
original birth certificate reflecting both parent’s full names and surname.

Remarks 
In the event flight in and/or out of Zimbabwe are not available, we will fly via
Zambia, Livingstone and hotel will be in  Livingstone.
If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.  
During major events, accommodation may not be in the city mentioned.  
Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

Game Drive Safari

Lesedi Cultural Village
Boma Drum&Dinner Show

Cape Peninsula

Cape Point

Victoria Falls

Stellenbosch

FEB25JS
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第 6 天 维多利亚瀑布 (早/ 午/ 晚餐)

维多利亚瀑布是世界三⼤瀑布之⼀。它位于赞⽐西河上，形成赞⽐亚和津

巴布⻙之间的天然边界。在导游的带领下游览赞⽐亚⼀侧的瀑布。午餐

后，继续在导游的带领下游览津巴布⻙⼀侧的瀑布。傍晚时分，在赞⽐西

河上享受轻松惬意的⽇落河游船，在赞⽐西河看到河⻢和鳄⻥是很常⻅的

景象。

加点项⽬：乘坐直升机⻜越维多利亚瀑布

第 7 天 维多利亚瀑布 - 乔贝国家公园 - 维多利亚瀑布

(早/午/Boma打鼓秀晚餐)

前往博茨⽡纳，体验⼀⽣难忘的游猎活动，近距离接触乔⻉国家公园的野

⽣动物。乘船巡游开始旅程，有机会看到斑⻢、⻆⻢、⼤象和其他野⽣动

物，它们在乔⻉河和林扬蒂河边饮⽔以及活动。乘坐敞篷吉普⻋继续游猎

之旅，观赏乔⻉国家公园内的野⽣动物。晚上，享⽤丰盛的Boma打⿎秀晚
餐，欣赏热闹的舞蹈和⿎乐表演。

第 8 天 维多利亚瀑布   约翰内斯堡 （早/ 野味晚餐)

⾃由活动直到前往机场搭乘国内航班⻜往约翰内斯堡。抵达后，前往酒店

休息，⾃由活动⾄晚餐时间。晚上，享⽤⾮洲独特的野味晚餐。

第 9 天 约翰内斯堡 - 索韦托 - 莱塞迪文化村 - 约翰

内斯堡 (早/午/晚餐)

前往约翰内斯堡附近的⼩镇，索⻙托。参观赫克托·彼得森纪念博物馆，纪
念 1976 年反种族隔离索⻙托起义的事件。接着参观曼德拉故居，纳尔逊·
孟德拉 1946 年⾄ 1962 年曾居住在这⾥。接下来，我们驱⻋前往⾊彩缤纷
的莱塞迪⽂化村，沉浸在南⾮原住⺠起源的多感官展⽰村，参观村⾥⽆数

的部落家园。下午，返回约翰内斯堡，在纳尔逊·孟德拉⼴场购物区度过⾃
由活动时间。

第 10 天 约翰内斯堡   新加坡 （早餐）

⾃由活动直到送往机场搭乘航班回家。

第 11 天 新加坡
注意：

前往南⾮旅⾏的 18 岁以下⼉童, 需持有反映⽗⺟双⽅全名和姓⽒的出⽣证明原件。

注 :
如果没有进出津巴布⻙的航班，我们将经赞⽐亚、利⽂斯顿⻜⾏，酒店

也将位于利⽂斯顿。

倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。  重⼤活动举⾏期间，
酒店住宿可能⽆法按照⾏程指定城市安排。

⾏程顺序如有更改，恕不预先告知。  *中⽂⾏程若出现出⼊，将以英⽂
版本为依据。

第 1 天 新加坡    开普敦 (机上用餐)

在樟宜机场集合，然后⻜往南⾮开普敦，开启您的⾮洲假期。

第 2 天 开普敦 (午/晚餐)

抵达后，在开普敦国际机场由当地代表接待, 开始城市观光、市政厅，国会
⼤厦、好望堡和波卡普⻢来区。午餐后，参观开普敦的地标，桌⼭。乘坐

5 分钟的旋转空中缆⻋登上 3500 英尺⾼的⼭顶。在魔⻤峰和狮⼦头峰两
侧，俯瞰开普敦、罗本岛、⼤西洋的壮丽景⾊之外，桌⼭上还有种类繁多

的植物。

注：

空中缆⻋视天⽓情况和定期维修时段⽆运作。如果缆⻋没运作，将改为在第4天，
开普敦享⽤晚餐。

由于航班抵达开普敦的时间较迟，乘搭埃塞俄⽐亚航空的团友在开普敦将不含午

餐。

第 3 天 开普敦 - 开普半岛 - 开普敦

(早/龙虾午餐/鲍鱼晚餐)

前往世界上最美丽的⼤西洋海岸之⼀，开普半岛。欣赏班特⾥湾、克利夫

顿海滩的迷⼈景⾊，然后在坎普斯湾停下来拍照，欣赏令雄伟的⼗⼆使徒

岩。继续前往豪特湾，乘坐游船前往海狗岛， 航⾏⼤约 45 分钟，观赏成
千只⾮洲海狗和海⻦在⾃然栖息地的⽣活。继续游览开普⻆⾃然保护区，

乘坐缆⻋到达开普⻆⼭顶，欣赏险峻悬崖和壮丽海景。接下来，前往博尔

德海滩，那⾥是著名的⾮洲企鹅聚居地。

第 4 天 开普敦 - 斯泰伦博斯 - 开普敦 

(早/午餐包含一杯葡萄酒)

前往西开普省斯泰伦博斯，⼀座⻛景秀丽的乡村⼩镇，以其酿酒历史⽽闻

名。参观葡萄园，了解南⾮葡萄酒的⽣产，还可以品尝葡萄酒。午餐后，

驱⻋返回开普敦，参观繁华的 V&A 海滨，这是⼀个提供各种购物、餐饮
和娱乐，很受欢迎的旅游胜地。

第 5 天 开普敦    维多利亚瀑布 (早/ 晚餐)

前往机场搭乘内陆班机⻜往维多利亚瀑布。抵达后，送往酒店休息，⾃由

活动⾄晚餐时间。

11天8晚 南非，维多利亚瀑布+乔布国家公园11天8晚 南非，维多利亚瀑布+乔布国家公园

Tour Code: SAV11S

#02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX
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TOUR HIGHLIGHTS
             4 COUNTRIES: SOUTH AFRICA, ZAMBIA, ZIMBABWE, BOTSWANA

             4       HOTELS THROUGHOUT
             3N CAPE TOWN, 3N VICTORIA FALLS, 2N JOHANNESBURG

                    8 BREAKFAST, 6 LUNCH, 7 DINNER
                Special Meals : Lobster Lunch, Full Abalone Lunch, 
                Boma Dinner & Drum Show, Game Meat Dinner

  SOUTH AFRICA
  CAPE TOWN

House of Parliament 
Castle of Good Hope 
Malay Quarter
Table Mountain (Include Cableway)
V&A Waterfront

  CAPE PENINSULA
Sea Point 
Clifton Beach
Camps Bay Twelve Apostles
Hout Bay Seal Island Cruise
Cape Point (Include Funicular)
Boulders Beach African Penguins

  STELLENBOSCH
 Wine-tasting

  JOHANNESBURG
Soweto
Hector Pieterson Memorial
Mandela House
Lesedi Cultural Village

  ZAMBIA & ZIMBABWE 
  VICTORIA FALLS

Visit both Zambian and Zimbabwean side
Sunset Cruise on Zambezi River

  BOTSWANA 
  CHOBE NATIONAL PARK

Open Top Jeep Game Drive
Boat Cruise Safari

  

ZIMBABWE

BOTSWANA

SOUTH AFRICA

ZAMBIA

Victoria Falls

Tour Code: SAV11S

Johannesburg

Cape Town

Indian Ocean

South Atlantic Ocean

Cape Of Good Hope

Chobe National Park
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